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دکتر طهرانچی:

واحدهای دانشگاه آزاد در 6۰ شهر محور توسعه اقتصاد 
دانش بنیان می شوند 

دکتر محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشـــگاه آزاد اسلامی در 

نشست روز گذشته فراکسیون اقتصاد دانش بنیان مجلس گفت: 

»دانشگاه آزاد ازطریق اجرای مدل ارتقای حوزه فناوری و اقتصاد 

دانش بنیـــان که مهم ترین بخش نیازهای هـــر منطقه را محور 

برنامه های خود قرار داده، در جهت توســـعه و تامین نیازهای هر 

شهر گام برمی دارد.« رئیس دانشگاه آزاد اسلامی ادامه داد: »در 

گذشته اداره دانشگاه آزاد برمبنای آموزش بوده که مهم ترین نیاز 

مردم بود، اما امروز مهارت و کارآفرینی موردنیاز است، بنابراین این 

دانشگاه به لحاظ اجتماعی بودن به این نیاز مردم پاسخ خواهد 

داد، از این رو اســـاس اجرای این مدل تغییر رویکرد از آموزش به 

ارتقای مهارت کارآفرینی و افزایش کارآمدی دانشجویان است.«

وی یادآور شد: »در این رویکرد، دانشگاه آزاد نوع آموزش را تغییر 

داده و مفهومی را تحت عنوان سرای نوآوری پیگیری می کند که 

بستر لازم جهت اشتغالزایی را در شهرهای مختلف فراهم می کند. 

ضمن اینکه باید به این نکته اشاره کنم که این دانشگاه از فضاهای 

مطلوب و تجهیزات مناســـبی برخوردار است که می تواند آن را 

درجهت ارتقای مهارت افزایی و کارآمدی نسل جوان به کار گیرد.«

دکتر طهرانچی خاطرنشـــان کرد: »هم اکنون کل پایان نامه ها 

و رساله های دانشـــجویان دانشگاه آزاد اسلامی در یک سامانه 

مدیریت می شود که 20 برنامه علمی بر آن حاکم است، بنابراین 

پایان نامه هایی که در حوزه اقتصاد دانش بنیان تدوین شده، از 

این طریق قابل دسترسی است.« وی افزود: »دانشگاه آزاد اسلامی 

برای مردم اســـت که سرمایه گذاران اصلی آن هستند، به همین 

دلیل تعامل این دانشگاه با مجلس درجهت تضمین آینده کشور 

از اهمیت بسزایی برخوردار است.« رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 

در ادامه یادآور شد: »واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی به هیچ وجه 

تعطیل شدنی نیستند و ما می توانیم در هر منطقه منابع مردم را 

به گونه ای مدیریت کنیم که زمینه توسعه را فراهم کند.«

دکتـــر طهرانچی عنوان کرد: »در نشســـتی که با رئیس مجلس 

شورای اسلامی داشتیم، قرار بر این شد در 60 شهر واحدهای این 

دانشگاه، محور توسعه اقتصاد دانش بنیان قرار گیرد تا از این طریق 

زمینه اشتغال فراهم شده و امید به نسل جوان بازگردانده شود، 

کما اینکه اجرای طرح پویش در اصفهان مصداق بارز آن است.«

یت صنعتی  دانشگاه آزاد اسلامی و ســـازمان مدیر
تفاهم نامه همکاری امضا کردند

تفاهم نامه همکاری آموزشی، پژوهشی و مشاوره ای بین دانشگاه 

آزاد اسلامی و سازمان مدیریت صنعتی در راستای اهداف فناورانه و 

دستیابی به رشد اقتصاد دانش بنیان با استفاده از ظرفیت سازمان 

مدیریت صنعتی در توسعه مدیریت، تحول و بهسازی سازمانی در 

سراسر کشور و بهره گیری از ظرفیت های علمی، اماکن و امکانات 

کارگاهی دانشگاه آزاد اسلامی، با حضور دکتر بیژن رنجبر قائم 

مقام رئیس دانشـــگاه آزاد اسلامی، به امضای روح الله دهقانی 

فیروزآبـــادی معاون تحقیقات، فناوری و نوآوری دانشـــگاه آزاد 

اسلامی و ابوالفضل کیانی بختیاری مدیرعامل سازمان مدیریت 

صنعتی رســـید. برگزاری دوره های آموزشی و پژوهشی مشترک 

و اعتباربخشی مدارک صادره، دراختیار گذاشتن ظرفیت های 

علمی و اماکن و کارگاه ها برای همکاری های مشترک، دراختیار 

گذاشتن ظرفیت نمایشگاه دائمی محصولات اقتصاد دانش بنیان 

برای برگزاری فن بازارها و نمایشـــگاه های مشـــترک، کمک به 

تجاری ســـازی طرح های دانش بنیان دانشـــگاه آزاد اسلامی با 

محوریت و همکاری سازمان گســـترش و نوسازی صنایع ایران 

با هدف ارتقای توانمندی ها و ســـاخت داخل، چاپ و نشر کتب 

علمی و مدیریتی به صورت مشـــترک، اشتراک گذاری ظرفیت 

دانش آموختگان، انجام پژوهش های مشترک در زمینه های مورد 

توافق از زمینه های همکاری این تفاهم نامه است.

  دانشگاه آزاد اسلامی در بحث نوآورانه پیشتاز است

بیژن رنجبر، قائم مقام رئیس دانشگاه آزاد اسلامی در مراسم انعقاد 

تفاهم نامه بین دانشگاه آزاد اسلامی و سازمان مدیریت صنعتی 

که روز گذشته در سازمان مرکزی دانشگاه آزاد اسلامی برگزار شد، 

گفت: »دانشگاه آزاد اسلامی یک شبکه یکپارچه دانشگاهی است 

که بیش از 450 واحد دانشگاهی و مرکز تحقیقاتی دارد که به دلیل 

گســـتردگی، شبکه ای و یکپارچه بودن، فرصت مناسبی را برای 

تعاملات با سازمان ها و صنایع مختلف کشور ایجاد کرده است.«

وی عملکرد ضعیف اقتصاد را یکی از مشـــکلات کنونی کشـــور 

دانســـت و افزود: »این موضوع با توجه به اینکه ایران کشـــوری 

سرشار از منابع عظیم خدادادی است، جای بحث دارد. باید برای 

برون رفت از این مشکل در بحث اقتصاد دانش بنیان، حکمرانی 

صحیحی را اجرا کنیـــم و پیش برویم. این موضوع نیز در بیانیه 

گام دوم انقلاب از سوی مقام معظم رهبری )مدظله العالی( تأکید 

شده است.« رنجبر با بیان اینکه حکمرانی اقتصاد دانش بنیان در 

کشور به درستی شکل نگرفته است، اظهار داشت: »مسأله اصلی 

دانشگاه آزاد اسلامی این است که در این راستا حرکت کند و این 

موضوع را به شکل صحیح در کشور جلو ببرد. متأسفانه الگوهای 

توسعه فناوری ها در دانشگاه ها به طور صحیح تبیین نشده است.«

وی با اشـــاره به توانمندی های دانشگاه آزاد اسلامی و سازمان 

مدیریت صنعتی، خاطرنشان کرد: »این دو سازمان می توانند در 

زمینه هایی چون شناسایی نیازمندی های علمی در حوزه های 

مختلف فناوری، شناسایی نظام مسائل و چالش ها در طرح پایش، 

شناسایی ظرفیت ها و توانمندی های ملی، راهبردهای مدیریت 

چرخه ملی توســـعه فناوری و نوآوری، تبیین الگوهای مطلوب 

حکمرانی علم، فناوری و نوآوری و... همکاری داشته باشند.«

رنجبر تاکید کرد: »ظرفیت و توانمندی های دانشگاه آزاد اسلامی 

را نمی توان در دانشگاه های دیگر پیدا کرد، چراکه این دانشگاه 

به صورت یکپارچه و شبکه ای فعالیت می کند.«

وی بـــا تأکید بر اهمیت نوآوری گفـــت: »نوآوری یکی از راه های 

کلیدی و اصلی رشد اقتصادی کشور و پیش زمینه ای برای اقتصاد 

رقابتی است. دانشگاه آزاد اسلامی در بحث نوآورانه پیشتاز است. 

به عنوان مثال این دانشگاه با تأسیس واحد فرشچیان به دنبال 

احیای هنرهای سنتی کشور است. همچنین واحد بین الملل 

فرشتگان را ویژه دانشجویان ناشنوا و کم شنوا ایجاد کرده است.«

قائم مقام رئیس دانشگاه آزاد اسلامی در پایان ابراز امیدواری کرد 

که امضای تفاهم نامه بین دانشگاه آزاد اسلامی و سازمان مدیریت 

صنعتی منجر به قراردادهای متعدد شود.

  دانشگاه آزاد اسلامی سرمایه و ثروت کلان ملی است

روح الله دهقانی فیروزآبادی، معاون تحقیقات، فناوری و نوآوری 

دانشگاه آزاد اســـلامی در این مراسم، گفت: »سازمان مدیریت 

صنعتی ظرفیت کشـــوری و ملی است و می تواند با دانشگاه آزاد 

اســـلامی نقاط هم راستا و هم افزای بســـیاری در بحث آموزش، 

پژوهش و فناورانه داشـــته باشد.« وی با تأکید بر اینکه دانشگاه 

آزاد اسلامی سرمایه و ثروت کلان ملی است، اظهار داشت: »عزم 

تمامی اعضای هیأت رئیســـه این دانشگاه بر این است که از این 

ظرفیت ملی برای حل مشـــکلات و چالش های کشور استفاده 

شود.« دهقانی   فیروزآبادی خاطرنشان کرد: »امیدوارم تفاهم نامه 

همکاری بین دانشگاه آزاد اسلامی و سازمان مدیریت صنعتی به 

قراردادهای متعدد مشترک و تبادل ثروت و سرمایه منجر شود.«

   آماده هرگونه همکاری با دانشگاه آزاد اسلامی هستیم

ابوالفضل کیانی بختیاری، مدیرعامل سازمان مدیریت صنعتی 

نیز در این مراســـم گفت: »سازمان مدیریت صنعتی در دهه 40 

در شرایطی که بنگاه داری و کارخانه داری به روش علمی دارای 

کاســـتی هایی بود، با هدف پرورش مدیر صنعتی ایجاد شـــد. 

درواقع شالوده ســـازمان به گونه ای طراحی شده که مشکلات 

صنایع کشور را شناسایی و سپس حل کند.« وی با بیان اینکه در 

زمینه دانش بنیان ورود پیدا کرده و دوره های مدیریت کسب وکار 

دانش بنیان را طراحی کرده ایم، اظهار داشت: »آموزش های این 

سازمان بسیار کاربردی و اختصاصی است، به طوری که بسیاری 

از مدیـــران بنگاه ها این دوره ها را ســـپری کرده اند.« مدیرعامل 

سازمان مدیریت صنعتی با تاکید بر اینکه در زمینه های پژوهشی، 

آموزشی و مشـــاوره ای تعاملات بین المللی و در زمینه فناورانه، 

اقتصاد دیجیتال و دانش بنیان نیز فعال هستیم، خاطرنشان کرد: 

»آماده هرگونه همکاری در زمینه های آموزشی، پژوهشی، فناوری، 

دانش بنیان و... با دانشگاه آزاد اسلامی هستیم.« مراسم امضای 

این تفاهم نامه روز گذشته با حضور مدیران دانشگاه آزاد اسلامی 

و سازمان مدیریت صنعتی در محل سازمان مرکزی دانشگاه آزاد 

اسلامی برگزار شد.

هشدار سخنگوی دانشگاه آزاد اسلامی
وش صندلی رشته های پزشکی  درخصوص وعده فر

احمد حیدری، سخنگوی دانشگاه آزاد اسلامی در گفت وگو با ایلنا 

درباره وعده فروش صندلی دانشـــگاه آزاد اسلامی در رشته های 

پزشـــکی و داروسازی به قیمت های 400 تا 450 میلیون تومان 

در فضای مجازی، گفت: »همه این وعده ها دروغ است و ما هیچ 

موردی از صندلی فروشی در دانشگاه آزاد اسلامی نداریم. سال 

گذشته نیز با کمک پلیس نیروی انتظامی به ویژه سردار حسین 

رحیمی، فرمانده انتظامی تهران بزرگ تیم های مختلفی در این 

زمینه دستگیر شدند.«  حیدری در ادامه با اشاره به سوءاستفاده 

از علاقه مندی داوطلبان به رشته های پزشکی و داروسازی گفت: 

»سال گذشته مشخص شد که این افراد همگی کلاهبردار بودند و 

کارهایشان همگی براساس شایعه بوده است. از آنجا که تقاضای 

زیادی از طرف داوطلبان برای تحصیل در رشـــته های پزشکی، 

داروسازی و دامپزشـــکی وجود دارد، ممکن است برخی از این 

شرایط سوءاستفاده کرده و کلاهبرداری و شیادی  کنند.« 

سخنگوی دانشـــگاه آزاد اسلامی تاکید کرد: »ما هیچ موردی 

از صندلی فروشـــی در دانشگاه آزاد اســـلامی نداریم. بعضی 

از آنهایی هم که دســـتگیر شدند مشخص بوده که کلاهبردار 

بوده اند و به این شـــیوه  از مردم کلاهبرداری کردند. در ادامه 

شناســـایی کلاهبرداران، عملا داوطلبان و افـــرادی که وارد 

این فضاها بودند، به عنوان مال باخته شناســـایی شدند.«  وی 

در پاســـخ به این ســـوال که کلاهبرداران اغلب این وعده را به 

داوطلبان کنکور می دهند که به شرط دریافت کارت دانشجویی 

از آنهـــا مبلغ را دریافت می کننـــد، گفت: »هر مورد و متخلفی 

در این زمینه باشـــد باید به ما معرفی شود تا ما آنها را به نیروی 

انتظامی یـــا نهادهای نظارتی معرفی کنیم. همه این وعده ها 

دروغ اســـت، زیرا اگر این وعده را ندهند، کســـی به آنها پولی 

نخواهد داد.«  ســـخنگوی دانشگاه آزاد اسلامی تصریح کرد: 

»ســـال گذشته شیوه برخی از کلاهبردارانی که بازداشت شده 

بودند، به این صورت بود که بخشـــی از پول را گرفته بودند و به 

داوطلبان گفته بودند که بخش بعدی پول را در آخر کار بدهند، 

اما همان بخشـــی که ابتدا پرداخت شده بوده با کلاهبرداری 

بوده و عملا داوطلبان کنکور مال باخته شـــدند.«  حیدری با 

بیان اینکه دانشـــگاه آزاد اســـلامی به سلامت برگزاری کنکور 

مطمئن است، گفت: »در سال گذشته اکیپ های مختلفی از 

کلاهبرداران صندلی فروشی در دانشگاه آزاد اسلامی دستگیر 

شدند. دانشگاه آزاد اسلامی به سلامت برگزاری کنکور توسط 

سازمان سنجش و دستگاه های نظارتی اطمینان دارد، از طرفی 

دانشـــگاه آزاد اسلامی در درون خود نیز نظارت واقعی را انجام 

می دهد.«  ســـخنگوی دانشگاه آزاد اسلامی تاکید کرد: »همه 

کانا ل ها در این رابطه کلاهبرداری هستند و داوطلبان نباید به 

آنها اطمینان کنند.«  وی اظهار داشت: »درحال حاضر هیچ گونه 

مورد خرید و فروش صندلی در دانشـــگاه آزاد اسلامی نداریم و 

من به عنوان ســـخنگوی این دانشگاه چنین مواردی را تکذیب 

می کنـــم و از داوطلبان می خواهیم اطمینان نکنند، زیرا اینها 

کلاهبرداری و اخاذی از مردم است.« 

ــگاه  ــ ــیس 1۵ انجمن علمی در باش ــ اعطای مجوز تاس
پژوهشگران جوان دانشگاه آزاد اسلامی

چهارمین جلسه کمیسیون مرکزی انجمن های عملی دانشجویی 

باشگاه پژوهشگران جوان و نخبگان دانشگاه آزاد اسلامی با حضور 

بابک نگاهداری، رئیس باشـــگاه پژوهشگران جوان و نخبگان 

دانشگاه آزاد اسلامی برگزار شد. 

رئیس باشگاه پژوهشگران جوان و نخبگان دانشگاه آزاد اسلامی، 

رتبه بنـــدی انجمن های علمی را حائز اهمیـــت توصیف کرد و 

خواســـتار پیگیری و فعال ســـازی وضعیت انجمن های علمی 

غیرفعال شـــد.  در ادامه، براساس بررســـی های صورت گرفته 

درخصوص درخواســـت های واصله، مجوز تاسیس انجمن های 

علمی زبان انگلیســـی، روانشناسی، پرستاری، مهندسی نفت، 

مهندسی پزشـــکی، مدیریت دولتی، بهداشت، علوم ورزشی، 

حقوق، جامعه شناسی، شهرسازی، مدیریت بازرگانی و بازاریابی 

و کسب وکار در واحدهای دانشگاهی آبادان، زاهدان، قائمشهر، 

گرگان، تهران مرکزی، سمنان، فیروزآباد و تهران غرب صادر شد. 

شـــایان ذکر است در ابتدای این جلســـه محمدمهدی جوکار، 

مدیرکل هدایت و توانمندسازی دانشجویی باشگاه پژوهشگران 

جوان و نخبگان دانشگاه آزاد اسلامی گزارش مبسوطی از وضعیت 

انجمن های علمی دانشگاهی ارائه کرد. 

آمادگی نهاد رهبری دانشگاه آزاد اسلامی برای برگزاری 
کارگاه های معرفتی حجاب و پاسخگویی به شبهات

محمد شـــریفانی، مســـئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری 

در دانشـــگاه آزاد اســـلامی در گفت وگو با آنا، با اشاره به اهمیت 

پرداختن به حجاب در دانشگاه ها با توجه به تاکید رهبر انقلاب 

در دیدار امسال با تشکل های دانشجویی، اظهار کرد: »موضوع 

تفکری و اندیشـــه ورزی مســـاله حجاب را از طریق هم اندیشی 

با اســـاتید، برگزاری کارگاه های فلســـفه حجاب، راهکارهای 

حجاب، آســـیب هایی که در این زمینه می تواند وجود داشـــته 

باشد و پاسخگویی به شـــبهات پیگیری می کنیم.« وی افزود: 

»همان طور که هر ساله رهبر معظم انقلاب عنایت ویژه ای نسبت 

به دانشـــگاهیان دارند امسال نیز طبق معمول سنوات گذشته، 

جلسه بسیار فاخر و ارزشمندی با تشکل های دانشجویی برگزار 

شـــد؛ باوجود مجازی بودن این جلســـه اما مراسم بسیار پربار و 

روشمندی بود و رهبر انقلاب مباحث دهگانه خیلی خوبی در حوزه 

مطالبه گری، امید، جوانان، معنویت، ارزش های دینی و حجاب 

مطرح فرمودند.«  مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در 

دانشـــگاه آزاد اسلامی با بیان اینکه حجاب یکی از ضرورت های 

دین مقدس اســـلام و عنایت ویژه قرآن کریم به این مساله است، 

گفت: »حجاب با فطرت و آرامش خانوادگی انسان و سامان یافتن 

نظام خانواده مرتبط است و به دلیل اینکه یک جوان، علاقه فطری 

به حجاب دارد و دشمن به دنبال شبهه ایجاد کردن و آسیب زدن 

به کیان خانواده ها و جوانان است، رهبر انقلاب نسبت به ترویج 

فرهنگ عفاف و حجاب تاکید دارند.« 

شریفانی خاطرنشان کرد: »در نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری 

در دانشگاه آزاد اسلامی علاوه بر اینکه وظیفه ذاتی خود می دانیم 

که نسبت به مقوله حجاب کار کنیم، برگزاری کارگاه های معرفتی 

عفاف و حجاب را به عنوان بنیان های فکری مســـاله حجاب در 

دستورکار داریم.« 

  چه خبر از دانشگاه

تولید ۵۰ محصول فناورانه توسط محققان گیلانی دانشگاه آزاد
»فرهیختگان« از آخرین فعالیت های فناورانه دانشگاه آزاد اسلامی واحد گیلان گزارش می دهد
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